
Moderata Samlingspartiet i Håbo kommun

Interpellation till ordförande i Socialnämnden, Eva Staake

Socialnämnden hade sitt tredje sammanträde för året den 5 april 2011. Vid detta tillfälle antogs 
internbudgeten för socialnämnden för år 2011.

Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag dig:

Anser du att det är god framförhållning att internbudgeten för en verksamhet antas när redan ett 
kvartal av året har gått?

Kommer du att arbeta för att internbudgeten för 2012 kan antas av socialnämnden tidigare under 
året?

Karl-Axel Boström (m)
Krägga den 13 april 2011


